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DJUPDALSVEIEN – KLAGE PÅ MANGLENDE VEDLIKEHOLD/ASFALTERING AV RESTERENDE 
STREKNING. 

Som tidligere påpekt av undertegnede og flere andre som bruker denne veien, er Djupdalsveien langt 
under den standard en kan forvente, selv av en grusvei. 

Ved den minste opptining/regnvær slås det opp svære hull, noe som er en voldsom belastning for 
bilene til de som er ukjente på strekningen eller et øyeblikk glemmer at her kan man bare se langt 
etter å kjøre opp til den nylig fastsatte fartsgrensen på 60 km i timen. Ved de verste hullene må man 
bare snike seg over; det hjelper ikke alle steder med sikk-sakk- kjøring heller. 

Det finnes nesten ikke veigrøfter igjen, ettersom man på uforståelig vis har skrapet av grusen og ut i 
disse som en gang var. Således kjører man stort sett i en «canyon», der vannet ikke renner av veien 
ved nedbør, men forblir der. 

Så lenge man ikke foretar asfaltering av resterende deler av Djupdalsveien, vil ikke forholdene bedre 
seg. Jeg vil tro at det i det lange løp er mer lønnsomt å sluttføre asfalteringsarbeidet framfor en 
katastrofeinnsats nå og da, som fungerer veldig dårlig.  

Veistandarden etter at veien ble ført over til kommunen er vesentlig dårligere enn da 
fylkeskommunen hadde ansvaret. Jeg anbefaler kommune-ledelsen å ta en kjøretur for å observere 
tilstanden, men bruk gjerne kommunebilen så ikke forstillingen på privatbilen går heden! 
(Samfunnskostnadene blir vel dog de samme).   
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